
 

Met passie, gedrevenheid en 
durf verder na de vakantie 
 
Snel nog van alles regelen op het 
werk, de laatste vergaderingen, de 
kinderen krijgen de rapporten van 
school... nog een paar dagen en dan 
gaan er velen met een welverdiende 
vakantie. De een blijft lekker in de 
buurt, de ander reist naar het 
buitenland om even tot rust te 
komen in een andere omgeving met 
andere mensen en ander eten.  
 
Na zo’n vakantie periode komen de 
meesten weer terug vol energie, met 
nieuwe ideeën of een andere kijk op 
bepaalde zaken. En dat is ook goed 
voor ons CDA Peel en Maas. Met 
veel passie, gedrevenheid en durf 
zullen we na de vakantie verder 
gaan met het waar maken van onze 
beloften richting de kiezers. 
 
Wie deze zomer denk ik niet op 
vakantie gaat is onze wethouder van 
jeugd en gezin, Marlou Absil. Zij 
gaat samen met haar man Johan en 
de kinderen genieten van hun 
nieuwe geboren aanwinst Mart (15 
juli). Bij deze van harte gefeliciteerd! 
Ook wil ik even stilstaan bij ons 
raadslid Hans Vaessen, die uit de 
running is door ziekte. Hans van 
harte beterschap gewenst en we 
hopen dat je snel weer zult 
terugkomen. 
 
 Mustafa Amhaouch 
 Voorzitter 
 mamhaouch@hotmail.com 

 
 
 

Van de fractie 

Reactie op eerste kadernota Peel en Maas 
 
De eerste kaderbrief/kadernota 2011 van Peel en Maas geeft de 
inhoudelijke richting aan voor de op te stellen begroting 2011. Welke 
financiële speelruimte is er, welke uitgangspunten leggen we nu vast voor 
de begroting? De eerste begroting voor 2010 ligt op koers. En deze zou 
een mooi uitgangspunt zijn voor 2011 en volgende jaren, ware het niet dat 
we met name na 2011 met forse bezuinigingen te maken krijgen. De CDA- 
fractie heeft tijdens de raadsvergadering van 13 juli aanvullend op de 
voorstellen van het college het volgende aangegeven. 
 

• Het CDA wil de  € 500.000  aan extra middelen voor o.a. het 
minimabeleid en schuldhulpverlening niet structureel in de meerjaren-
begroting verwerkt zien, maar enkel in die voor 2011. Deze post moet 
uitdrukkelijk bij de behandeling van de begroting in het najaar worden 
meegenomen. Dan moet de discussie gevoerd worden over de 
uitgangspunten. 
 

• Het CDA wil in het najaar een kerntakendiscussie voeren in de raad en 
een heroriëntatie op samenwerkingsverbanden. In deze fundamentele 
discussie is onze verwachting dat programma’s/ zaken geheel worden 
ontmanteld, om duidelijk te krijgen waar we als gemeente ‘echt’ voor 
zijn. Op die manier kunnen we beter bepalen hoe we de opgelegde 
bezuinigingen kunnen realiseren (€ 250.000 in 2011 oplopend naar € 
2.500.000 in 2014). 

 

• Het CDA wil in vier stappen zoeken naar ruimte in de begroting: 
1. het zoeken naar creatieve oplossingen; 
2. door efficiencyslagen; 
3. bezuinigen; 
4. verhogen van de inkomsten. 

De fractie benadrukt dat stap 4 echt helemaal achteraan staat. Wij gaan 
er vanuit dat het college het gaat zoeken in de eerste drie stappen. 
Nogmaals hebben wij herhaald, dat er voor ons geen heilige huisjes zijn 
in het kader van de bezuinigen, maar dat de vrijwilligers en de 
verenigingen conform coalitieakkoord tot het laatst worden ontzien. 

 
De  fractie heeft aangegeven dat de dienstverlening zich verder dient te 
ontwikkelen, door een slag te maken naar een proactieve 
dienstverlening/houding, dienstverlening op maat, en een coachende rol 
naar onze burgers toe. Om zo meer sturing, meer te bereiken op de 
uitdagingen/vraagstukken waaraan de gemeente en de burgers van Peel 
en Maas aan dienen te werken. Ook al zijn wij bewust dat de gemeente 
soms daarin maar een bescheiden rol speelt. 
 
 Fred Bongers 
 Fractievoorzitter 
 fam-bongers@home.nl 
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Van de fractie 

Inloopavond 22 juli: Hoe gaat het na een half jaartje Peel en Maas? 
 

Na een half jaartje gemeente Peel en Maas willen wij graag uw mening horen over onder andere het 
beheer en onderhoud van de openbare ruimte, de dienstverlening en burgerparticipatie. Om deze 
onderwerpen onder het genot van een drankje met ons te bespreken nodigt CDA Peel en Maas u uit voor 
de inloopavond op donderdag 22 juli om 19.30 uur in het gemeenschapshuis Kessel-Eik (Lindelaan 4, 
naast de kerk). 
 
Het programma is als volgt. 

19.00 uur Zaal open 
19.30 uur Opening  
19.40 uur Thema Beheer en onderhoud openbare ruimte;  
 Met name de inrichting en onderhoud van het groen. Bent u hierover tevreden/ontevreden, 

wilt u ook dat uw kern in aanmerking komt voor “ Het groenste dorp van Nederland”? 
 Speciale gast is mevrouw Gerdien van Woezik, inwoner van Helenaveen en 

beleidsmedewerker groen bij de gemeente Deurne en mede initiatiefnemer dat Helenaveen 
in 2009 is uitgeroepen tot  groenste dorp van Nederland. 

20.45 uur Dienstverlening Gemeente Peel en Maas; 
 Bent u (on)tevreden. Graag vernemen wij uw opmerkingen, suggesties e.d. 
21.15 uur Burgerparticipatie;  
 Graag uw opmerkingen over de wijze zoals dit binnen Peel en Maas wordt opgepakt / 

uitgevoerd.  
21.45 uur Rondvraag 
22.00 uur Sluiting  

 
Graag tot ziens op 22 juli in Kessel-Eik! 
 
 Lou Simons 
 Raadslid 
 lmsimons@home.nl 
 
 
 

 
 
Van de fractie 

Milieupark op zaterdag langer open 
 
Het milieupark in Panningen is van woensdag tot en met zaterdag geopend van 09.00-12.00 uur. De inwoners van 
Maasbree kunnen nog steeds gebruik maken van het inzamelafvalstation te Venlo, dat iedere dag tot 17.00 uur is 
geopend. De laatste maanden heb ik veel reacties gekregen met de opmerking, dat de mogelijkheden in Panningen 
om grof afval bij het milieustation aan te bieden, wel erg aan de krappe kant zijn. Namens het CDA heb ik het college 
gevraagd om de openingstijd op zaterdag te verruimen, omdat dit nadrukkelijk voorziet in een behoefte. Het college 
heeft hier positief op gereageerd: Het milieupark in Panningen zal met ingang van 1 september 2010 iedere zaterdag 
geopend zijn tot 15.00 uur! Vóór 1 januari 2012 zal er binnen onze gemeente een nieuw beleid ontwikkeld moeten zijn 
zijn, dat in goede afstemming met de gebruikers daarvan! 
 
 Ger Timmermans 
 Raadslid 
 gjmtimmermans@home.nl 
 
 
 
 



Van de fractie 

Bomenverordening 
 
Het CDA kan zich volledig vinden in de voorgestelde bomenverordening. Het komt tegemoet aan onze wens tot 
deregulering, in combinatie met een verantwoorde zorg voor onze leefomgeving. De ervaringen in Maasbree met een 
kapvergunningvrije kom, in combinatie met het benoemen van bijzondere bomen welke een uitzondering vormen, en 
waar dus wel een kapvergunning voor geldt, hebben laten zien dat dit kan en dat de belasting voor zowel de burgers 
als ambtenarenapparaat afneemt. 
 
Ook wat betreft de procedure konden we in het Ronde Tafel Gesprek (RTG) concluderen dat alle partijen die 
betrokken waren bij de totstandkoming van deze verordening tevreden waren. Onze complimenten daarvoor. 
 
In zowel Technisch Overleg (TO) als RTG zijn ook de verschillen tussen buitengebied en bebouwde kom uitvoerig ter 
sprake gekomen. Met name omdat periodiek inventariseren van bijzondere bomen in het buitengebied aanzienlijke 
kosten in met name menskracht met zich mee zou brengen is er niet voor gekozen om te werken met een lijst van 
bijzondere bomen in het buitengebied. Dit betekent dat als iemand in het buitengebied een boom van meer dan 30 cm 
wil kappen er eerst een beoordeling plaats moet vinden of de boom kapvergunningsplichtig is. We hebben dit nog 
eens goed nagekeken in de verordening en het blijkt dat dit gedeelte van de procedure ontbreekt. Dit zou formeel 
betekenen dat de beoordeling binnen een kapvergunningaanvraag zou moeten plaatsvinden en er dus kosten mee 
gemoeid zijn die iemand in de bebouwde kom niet heeft. 
 
Aangezien met alle partijen is overeengekomen dat er voordat een kapvergunning aangevraagd wordt voor het 
kappen van een boom in het buitengebied, eerst een beoordeling plaatsvindt of dit wel nodig is, willen we dit ook zo 
opgenomen hebben in de verordening. Daartoe zullen wij een amendement indienen. 
 
 Han Coenen 
 Raadslid 
 han.coenen@wanadoo.nl 
 
 
 

 
 
Van de fractie 

Afgekeurde gymzalen 
 
In de raadsvergadering van 20 juli gaan we vragen stellen over hoe de gemeente omgaat met het afkeuren van enkele 
gymzalen in onze gemeente. 
 
We zijn benaderd door een volleybalclub dat de gemeentelijke gymzaal door de bond is afgekeurd voor het spelen van 
wedstrijden. Voor het seizoen 2010/2011 hebben ze dispensatie gekregen maar de club wil graag weten hoe het 
verder gaat. Ze willen niet naar een ander dorp om daar hun wedstrijden te spelen. De vereniging is bang dat er dan 
leden gaan afhaken onder andere omdat de ouders van de jeugdleden dan elke week moeten rijden. De kosten van 
zaalhuur stijgen ook als ze in een sportzaal moeten gaan spelen, waardoor de contributie omhoog moet. De 
leefbaarheid van het dorp kan hierdoor in het gedrang komen en het gemeenschapshuis krijgt ook minder inkomsten.  
 
De gemeente en alle verenigingen die een afgekeurde gymzaal hebben, kunnen misschien ook gezamenlijk gaan 
optrekken tegen de bond om de afkeuring van tafel te krijgen. Als fractie zullen we hierover ook nog een standpunt 
moeten innemen hoe we dit probleem in deze tijd gaan oplossen. 
 
 Peter Nouwen 
 Raadslid 
 nouwen@hetnet.nl 
 
 
 
 



Vanuit de provincie 

Niet bezuinigen op maatschappelijke organisaties 
 
Niet alleen in Den Haag op rijksniveau of op gemeentelijk niveau maar ook op provinciaal niveau in Maastricht moet er 
fors bezuinigd worden. Momenteel vindt er een kerntakendiscussie plaats in provincieland. Het gaat erop lijken dat de 
provincie zich voornamelijk bezig blijft houden op ruimtelijk en economisch gebied. Het sociale gebeuren zal meer en 
meer weg gaan bij de provincie en naar de gemeente gaan. Ook de gelden zullen dan over dienen te gaan van de 
provincie naar de gemeenten. 
 
De provinciale CDA-fractie maakt zich hier zorgen over. Vooral voor de provinciale koepelorganisaties van bv. KBO, 
Zij-Actief, Jong Nederland, Zonnebloem etc. is dat in onze beleving een slechte zaak. Daarom zullen we de komende 
tijd ons vanuit de provincie sterk blijven maken voor al deze maatschappelijke organisaties.  
De komende week gaat dan ook een brief uit naar al die belangrijke maatschappelijke organisaties. De brief kunt u 
hier nalezen: http://www.cdapeelenmaas.nl/FileLib/20100706HM-brief%20Maatschappelijk%20organisaties.pdf 
 
 Peter van Horen 
 Lid Provinciale Staten 
 pwm.van.horen@prvlimburg.nl 
 
 
 

 
 

Activiteitenkalender 

Do 22 juli Open bijeenkomst / inloopavond CDA Peel en Maas 
Aanvang 19.30 uur, Gemeenschapshuis, Kessel-Eik 

Zomer 2010 Zomerbijeenkomst CDA Peel en Maas,  
voor alle CDA-leden 
Meer info over plaats en tijd volgt 

Vr 10 sept Ledenvergadering CDA Limburg  
Meer info over plaats en tijd volgt 

Do 23 sept Open bijeenkomst / inloopavond CDA Peel en Maas 
Aanvang 19.30 uur, D’n Binger, Meijel 

Do 28 okt Open bijeenkomst / inloopavond CDA Peel en Maas 
Aanvang 19.30 uur, De Ankerplaats, Grashoek 

Do 25 nov Open bijeenkomst / inloopavond CDA Peel en Maas 
Aanvang 19.30 uur, locatie volgt nog (in Egchel) 

Do 9 dec Algemene ledenvergadering CDA Peel en Maas 
Meer info over plaats en tijd volgt 

 
Germie Grutters 
Secretaris bestuur 
grut@planet.nl 
 
 

U ontvangt deze Nieuwsbrief omdat u lid bent (of lid wilt worden) van CDA Peel en Maas. 
Wilt u uw e-mailadres wijzigen of wilt u voortaan geen Nieuwsbrief meer ontvangen,  

stuurt u dan een e-mail naar redactiecdapeelenmaas@home.nl 

 


